
Høringssvar om bebyggelse på Rabarbervej 

Tak for muligheden for at afgive høringssvar vedr. byggeansøgningen angående byggeri på den grønne grund 

på Rabarbervej 10-12. 

Først og fremmest vil vi gerne nævne, at materialet, der ligger til grund for høringen, er ganske mangelfuldt. 

Der er fremlagt ganske få billeder og en værdiladet beskrivelse fra Teknik- og Miljøforvaltningen (Center for 

Bygninger), hvoraf det bl.a. fremgår, at de på forvaltningsniveau vurderer, at de ansøgte dispensationer fra 

lokalplanen ligger inden for rammen af, hvad der kan opnå dispensation.  

Kære politikere!  

Det er vigtigt, at I træder i karaktér nu, og tager aktivt stilling til, om det er jer eller embedsmændene, der skal 

sætte retning for byudviklingen i København. Som nabo til byggeriet vil vi gerne anmode om, at der igen tages 

politisk stilling til byggeriet i Teknik- og Miljøudvalget, da der igen søges om vidtrækkende dispensationer fra 

lokalplanen, som utvivlsomt vil betyde forringelser af de trafikale forhold, og give en række gener for de 

beboere, som færdes i området, bl.a. fordi friarealet ikke lever op til kravene i lokalplanen.  

Vi naboer har fremsat et konstruktivt forslag om en alternativ anvendelse af området med bedre rekreative 

muligheder, klimatilpasning samt flere borgernære og frivillige kulturelle tilbud. Hvorfor ikke gribe muligheden 

og lave en grøn helhedsløsning. Det vil skabe meget mere værdi for kommunen og for lokalområdet. 

Med venlig hilsen 

Anne og Lars, Jordbærvej 79 

     


